
 

 

 

                         
REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
               OPĆINA  PRIBISLAVEC     
               Općinsko vijeće 
 
KLASA: 024-01/23-01/11 
URBROJ: 2109-26-01-23-05 
Pribislavec, 23.11.2023. godine 
 

ZAPISNIK 
 

MJESTO I DATUM ODRŽAVANJA:  Općinska vijećnica Općine Pribislavec, 23.11.2023. godine 
 
PRISUTNI: Mladen Ladić, Dina Korent, Ivana Lesjak Možek, Gabrijela Cilar, Vesna Sobočanec, Nikola 
Bakoš, Zoran Tomašić i Nikola Lepen 
 
ODSUTNI: Dragutin Prprović, Jasna Rakić, Elvis Horvat, Nenad Pintarić, David Oršuš i Pero Pavić 
 
VANJSKI PRISUTNI: 
Ivana Lesjak, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 
Hrvoje Goričanec, viši referent za opće i upravne poslove 
 
Sjednica je započela u 19:00 sati. 
 
Predsjednica Općinskog vijeća Općine Pribislavec Dina Korent (u daljnjem tekstu: Predsjedavajuća) 
pozdravila je sve prisutne te otvorila 22. sjednicu Općinskog vijeća. 
 
Predsjedavajuća otvara aktualni sat. 
 
Aktualni sat otvoren je u 19:20 sati. 
 
Predsjedavajuća navodi da s obzirom da općinski načelnik nije bio u mogućnosti prisustvovati sjednici, 
da će pitanja upućena njemu biti odgovorena pismenim putem ili pak će odgovor na isto dati pročelnica 
Jedinstvenog upravnog odjela ili viši referent za opće i upravne poslove. 
 
Vijećnica Vesna Sobočanec postavlja pitanja vezana uz radove u Ulici Nikole Tesle te načinu odabira 
tvrtke Pavlic-asfalt-beton kao izvođača navedenih radova. 
 
Pročelnica Ivana Lesjak navodi da su započeti radovi na rekonstrukciji Ulice Nikole Tesle, odnosno da 
se izvodi rezanje asfalta kako bi Međimurske vode bile u mogućnosti odraditi izvođenje potrebnih 
priključaka i zamjene cijevi, nakon čega će daljnje radove na obnovi prometnice nastaviti obavljati 
tvrtka Pavlic-asfalt-beton, sa kojom je sklopljen ugovor, temeljem provedenog postupka javne nabave. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa predsjedavajuća zaključuje aktualni sat. 
 
Aktualni sat završio je u 19:29 sati. 
 
Predsjedavajuća predlaže sljedeći Dnevni red: 
 

 



 

 

 

1. Prihvaćanje Zapisnika sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 
28.09.2023. godine 

2. Donošenje Odluke o dodjeli božićnice umirovljenicima s područja Općine Pribislavec 
3. Donošenje Odluke o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine 

Pribislavec za 2024. godinu 
4. Odluka o osnivanju prava služnosti u korist Međimurske županije 
5. Ostala pitanja 
 
Dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
Ad.1) Prihvaćanje Zapisnika sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 28.09.2023. 
godine 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Zapisnik s 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.2) Donošenje Odluke o dodjeli božićnice umirovljenicima s područja Općine Pribislavec 
 
Predsjedavajuća prezentira podatke o broju umirovljenika i visini mirovina istih shodno podacima 
Hrvatskog zavoda za mirovinsko osiguranje, nakon čega otvara raspravu. 
 
Predsjedavajuća navodi da nije moguće donijeti Odluku u obliku u kojem je donesena prošle godine, s 
obzirom da je ove godine službena valuta euro, shodno čemu su se promijenili iznosi dostupnih poklon 
kartica. Također, daje na razmatranje prijedlog, koji obuhvaća donošenje navedene Odluke na način da 
se odrede 3 praga iznosa mjesečnih primanja, odnosno mirovina, sukladno kojima bi se odredila i 3 
iznosa poklon kartica, na način da bi poklon kartice najvećih iznosa darovali onima s najmanjim 
primanjima ili bez primanja. 
 
Vijećnica Gabrijela Cilar predlaže donošenje Odluke u obliku da se poklon kartica od 50,00 eura podijeli 
svim umirovljenicima i onima obuhvaćenima navedenom Odlukom, bez obzira na visinu mirovine, 
odnosno na visinu mjesečnih primanja. 
 
Predsjedavajuća se slaže i s prijedlogom vijećnice Gabrijele Cilar, s obzirom da je isti lakše provesti te 
shodno kojem bi Općina Pribislavec, prikupljanjem odgovarajuće dokumentacije ostvariti najtočniji 
podatak o broju umirovljenika i visinama mirovina i drugih primanja istih, kako bi se shodno 
prikupljenim podacima mogla izraditi statistika koja će služiti za daljnje određivanje načina podijele 
spomenutih božićnica.  
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Predsjedavajuća daje na glasanje oba prijedloga. 
 
Prijedlog Odluke o dodjeli božićnice umirovljenicima s područja Općine Pribislavec koji sadrži podjelu 
na pragove i različite iznose bonova nije prihvaćen s 3 ZA, 5 PROTIV, 0 SUZDRŽAN. 
 
Odluka o dodjeli božićnice umirovljenicima s područja Općine Pribislavec koji se odnosi na podjelu 
poklon kartica u iznosu od 50,00 eura svim umirovljenicima i onima obuhvaćenim Odlukom, 
prihvaćena je s 5 ZA, 3 PROTIV, 0 SUZDRŽAN. 



 

 

 

 
Izvještaj o izvršenju polugodišnjeg Proračuna za 2023. godinu prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.3) Donošenje Odluke o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine 
Pribislavec za 2024. godinu 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine Pribislavec za 2024. 
godinu prihvaćena je jednoglasno. 
 
Izvješće o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Pribislavec za 2022. godinu 
prihvaćeno je jednoglasno. 
 
Ad.4) Odluka o osnivanju prava služnosti u korist Međimurske županije 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Pročelnica Ivana Lesjak ukratko obrazlaže navedenu Odluku i potrebu za donošenjem iste te upoznaje 
vijećnike s zaprimljenim zahtjevom Međimurske županije za donošenjem navedene Odluke. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o osnivanju prava služnosti u korist Međimurske županije prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.5) Ostala pitanja 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Vijećnik Nikola Lepen postavlja pitanje vezano uz broj priključenih korisnika na svjetlovodnu mrežu 
(optiku). 
 
Predsjedavajuća navodi da je navedenoj mreži pristupilo svega 10% kućanstava te da se broj 
priključenih korisnika nije povećao, no da je izvođaču radova na postavi svjetlovodne mreže predloženo 
izvođenje optičkog kabla podzemnim putem prilikom radova na Ulici Nikole Tesle te je isti navedeno 
prihvatio. 
 

Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
 
Sjednica je završena u 20:20 sati. 
 
 
Zapisničar:                              Predsjednica Općinskog vijeća Općine Pribislavec 
Hrvoje Goričanec                    dr.sc. Dina Korent 


